

Date: 4 March 2026

Ref: RAKP-LD-E-0101-030326-02

التاريخ : 4 مارس 2026

الإشارة : RAKP-LD-E-0101-030326-02

MS. Disclosures & Compliance Dep
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
سوق أبوظبي للأوراق المالية

**Subject: RAK Properties
Board of Directors Meeting NO (2/2026)**

**الموضوع : اجتماع مجلس إدارة شركة
رأس الخيمة العقارية رقم (2026/2)**

Dear sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the above-mentioned subject, kindly be informed that the RAK Properties Board of Directors Meeting will convene on Sunday, 08 March 2026, following the Annual General Meeting, at the InterContinental Ras Al Khaimah – Mina Al Arab, subject to the AGM being duly convened. In the event that the AGM is adjourned due to the unavailability of the required quorum and rescheduled to Sunday, 15 March 2026, the Board of Directors Meeting will likewise be postponed and convened following the adjourned AGM on the same date. The results of the meeting will be disclosed immediately upon its conclusion.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يرجى العلم بأن مجلس إدارة شركة رأس الخيمة العقارية سوف يجتمع يوم الأحد الموافق 2026/03/08 وذلك بعد إنتهاء إجتماع الجمعية العمومية السنوية بفندق إنتركونتينتال رأس الخيمة - ميناء العرب حال إنعقادها، علماً بأنه وفي حال عدم إكتمال نصاب عقد إجتماع الجمعية العمومية وتأجيله ليوم الأحد الموافق 2026/03/15 فسيؤجل إجتماع مجلس الإدارة إلى ما بعد إجتماع الجمعية المؤجل ليعقد في يوم الأحد الموافق 2026/03/15، هذا وسيتم الإفصاح عن نتائج الإجتماع فور إنتهائه.

٥٨ ٥٩

ماجد عبدالله

أمين سر مجلس الإدارة

Maged Abdullah

Board Secretary



نسخة إلى السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين